

海洋夢幻號 7日4晚俄羅斯郵輪航空遊 *Vision of the Seas 7Days 4Nights Russia Fly/Cruise*

Cruise Departure Date: Jun 28, Jul 2, 6, 10, 14, 18, 22, 26, 30 & 出發日期: Aug 3, 7, 2009			
Date 日期	Ports of Calls 停泊港口	Arrive 到達	Depart 離開
Day 1	Hong Kong to Stockholm 香港至斯德哥爾摩 BA 32 Hong Kong 香港 / London 倫敦 2340 / 0535+1	-	-
Day 2	BA 776 London 倫敦 / Stockholm 斯德哥爾摩 0730 / 1105 郵輪啟程離開斯德哥爾摩, 瑞典	-	1700
Day 3	Tallin, Estonia 塔林, 愛沙尼亞	0900	1700
Day 4	St. Petersburg, Russia 聖彼得堡, 俄羅斯	0700	1800
Day 5	Cruising 海上航行	-	-
Day 6	Cruise arrives Stockholm 郵輪泊岸斯德哥爾摩 Stockholm to Hong Kong 斯德哥爾摩至香港 BA 779 Stockholm 斯德哥爾摩 / London 倫敦 1540 / 1720 BA 25 London 倫敦 / Hong Kong 香港 1835 / 1325	0700	-
Day 7	Arrive Hong Kong 抵達香港	-	-

HK\$10,380 up

Package Price includes 套餐包括:

- ◇ Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Stockholm via British Airways
英國航空往來香港及斯德哥爾摩之經濟客位機票
- ◇ Round trip transfers between airport & pier
來回機場至碼頭間之接送
- ◇ 4 nights cruise onboard "Vision of the Seas" including accommodation, meals, entertainment and access to facilities.
4晚「海洋夢幻號」郵輪住宿並享用船上美食及娛樂設施
- ◇ Hong Kong airport security charge HK\$33 & 0.3% TIC levy
香港機場保安稅 33 元及 0.3% 旅遊業議會印花稅



Departure Date	Interior 內艙房 (Cat.等級 Q)	Ocean View 海景房 (Cat.等級 I)	Deluxe Balcony 海景露台房 (Cat.等級 D2)	Junior Suite 標準套房 (Cat.等級 JS)	3 rd & 4 th Guests 第3、4位
	1 st & 2 nd Guests 第1、2位				
Jun 28	\$10,980	\$12,380	-	\$15,380	\$8,800
Jul 2	\$11,380	\$12,380	\$14,180	\$14,980	
Jul 6	\$10,980	\$11,780	-	\$15,380	
Jul 10		\$11,980	-		
Jul 14		\$14,380			
Jul 18		\$14,280	\$14,780		
Jul 22		-			
Jul 26		\$11,980	\$13,380	\$14,780	
Jul 30	\$11,380	\$12,380	-	-	
Aug 3	-	\$12,880	\$14,780	\$15,380	
Aug 7	\$10,380	\$11,180	-	\$14,880	



Package Price not includes:

- Price does not include port service fee HK\$772 (US\$99), departure tax HK\$515 (US\$66), airport tax and fuel surcharge HK\$1,846, service fee of HK\$30 per air ticket for collecting surcharges, taxes or other charges on behalf of airlines or the government, which are paid prior to departure.
- Price does not include passport/visa fees, transfer between airport and pier, shore excursions, priced beverages & wine onboard and any sundry expenses such as laundry, phone calls, photography and travel insurance etc.

Remarks:

- Package prices are quoted in Hong Kong Dollars per person sharing twin basis. 3rd & 4th guests must share the same cabin with 1st & 2nd guests. Prices are subject to single occupancy supplement.
- A deposit of HK\$5,000 is required upon confirmation to secure a booking. Full payment must be made 70 days prior to departure. This special offer is accepted by cash and cheque only. After payment is made, no change is allowed.
- Suggested gratuities HK\$312 (US\$40) is paid onboard.
- Stay behind Stockholm is allowed on request basis and stopover London on return journey is allowed. Ticket validity: 60 days.
- Tickets are non-endorsable, non-reroutable and non-refundable.
- All air passages are subject to the confirmation of British Airways. Passengers may be required to take alternative flight if necessary. Entire journey must be confirmed.
- Cabin assignment is subject to the confirmation of Royal Caribbean Cruises Limited, and on best available basis.
- Prices are subject to change without prior notice.
- Cancellation policy:

Days prior to departure	69 - 30	29 - 15	14 or less
Cancellation Fee	HK\$7,000	75% of total price	No refund
- Passengers should have a valid traveling visa(s). Royal Caribbean Cruises Limited will not be liable for any consequences due to visa issues.
- Royal Caribbean Cruises Limited reserves the rights to alter the terms & conditions and make final decision in case of any disputes.
- Other terms and conditions remain the same as laid in Royal Caribbean International "Worldwide Cruises 2009-2010" brochure.

套餐不包括

- 價錢不包括港口服務費港幣\$772(美金\$99)、碼頭稅港幣\$515(美金\$66)、機場稅及機票燃油附加費港幣\$1,846、服務費每張機票港幣\$30 作為代航空公司或政府收取附加費，費用需於出發前繳付。
- 以上費用並不包括護照簽證、機場至碼頭之接送、岸上觀光團、需付款飲品及酒類，任何船上額外消費如洗燙衣服、使用電話、拍照服務及旅遊保險等。

備註:

- 價錢以港幣、雙人房每位計算。第3、4位乘客必須與第1、2位乘客入住同一艙房。如單人入住，需繳付艙房附加費。
- 訂位時需繳交訂金每位港幣 HK\$5,000 作留位用途。全數費用必須於出發前 70 天繳清。此優惠只接受現金或支票付款。繳付全費後，不得作任何更改。
- 郵輪上需繳付之服務小費建議全程為港幣\$312(美金\$40)。
- 回程可停留斯德哥爾摩及倫敦。機票有效期：60 日。
- 發出機票後，一概不能轉乘其他航空公司、轉換其他行程或退款。
- 乘搭航機需視乎英國航空之最後安排而定。如有需要，旅客須改乘其他航班出發。全程機位必須已得確認。
- 艙房住宿乃根據皇家加勒比郵輪公司實際供應而定，並作最佳安排。
- 以上價目如有任何更改，恕不另行通知。
- 乘客報名後若取消行程，所需收費如下：

出發前天數	69 - 30 天	29 - 15 天	14 天或以下
收費	港幣\$7,000	75%之費用	全部費用
- 旅客必須持有有效之入境簽證，本公司對旅客因個人證件所產生之任何問題概不負責。
- 皇家加勒比郵輪公司保留權利隨時更改以上之條款及細則。若有任何異議，皇家加勒比郵輪公司保留一切最終決定權。
- 其他細則及條款均以皇家加勒比國際郵輪「全球郵輪假期 2009-2010」行程書之英文版為準。

Any Tours Enterprises Limited

For reservation & further information, please contact:

B-C, 5/F, Century House, 3-4 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong.
Tel: (852) 2369 7251 (852) 2724 1212 Fax: (852) 2739 6121 (852) 2721 0328
Website: <http://www.anytours.com.hk> Email: anytours@anytours.com.hk